
 

 

Referat fra elevrådsmøte 07.12.17 

Tilstede: Stefan, Arham, Vetle, Siril, Jeppe, Othilie, Faiza, Sandra, Marius 

 

1. Ungdommens kommunestyre: Arham, Siril og Torunn forbereder spørsmål og innlegg.   

Alle møtes ved inngangen for å reise til Ås 12.30. (Arham, Siril, Stefan, og Sandra) 

 

2. Bruk av ballbingen: Gruppa er ikke klar med forslag, men jobber med det til neste møte 

15.12. (Tina, Sandra og Oscar) 

 

3. Skoleballet:  

 

Melding fra rektor: 

 

Hei! 

Vi hadde et møte i Fau i går. Vi går inn for den midlertidige løsningen med alle trinn i år, og 

bare 9. og 10. trinn fra neste år. 

 

Mvh Annvor Sandvig 

 

Det vil si at årets skoleball gjennomføres med alle trinn. Når det er gjort, tar elevrådet en 

diskusjon på hvordan det gikk, og gir tilbakemelding til ledelsen. De må gi beskjed til neste 

års 8 trinn dersom de ikke skal få være med på ball. Det kan også diskuteres alternativer til 

skole/nyttårsball. 

Endelig dato for ballet: Fredag 26.01.18 

 

Arbeidsgruppene skal ha møter med Torunn. Gruppene må komme forberedte med forslag 

og innspill til det de har ansvar for. 

Invitasjon: Tirsdag 12.12. 1 time. Faiza m.fl. 

DJ: Vetle snakker med Anders helst denne uka, og gir beskjed til Torunn så vi kan avtale evt. 

pris og arbeidstid med ham. 

Mat: Gruppa møter Torunn tirsdag 12.12. i 2 time. (Marius, Oscar, Jonathan m.fl.) 

Pynt: Gruppa møter Torunn onsdag 13.12 i 2 time. (Tina, Jonathan, Siril, Sandra, Othilie) 

 

Nytt møte: Fredag 15.12.17 

 

Ref: Torunn  


